



Heerhugowaard

Stad van kansen

| | | |
|------------|---|------------|
| Onderwerp: | Besluitenlijst Presidium d.d. 10 november 2020 | NOT20-0295 |
| Aanwezig: | B. Blase (voorzitter), R. Schoemaker (HOP), F. Lammerts (VVD), J. John (CDA), M. Feelders (D66 Dijk en Waard), S. Brau (PvdA), W.J. Mandersloot (Senioren Dijk en Waard), T.J. Visser-Hogeterp (ChristenUnie) en G. de Graaf (griffier) | |
| Afwezig: | F. Hoekstra (VVD), G. Klercq (CDA) en C. Kwint (GL) | |
| Notulist: | M.G. Bakker-Nobel | |

| Nr. | Via ZOOM | Actie |
|-----|--|---|
| 01 | Opening De voorzitter opent de digitale vergadering om 18.30 uur en heet de aanwezigen welkom. De agenda is akkoord. | |
| 02 | Mededelingen <ul style="list-style-type: none">• <u>Gevolgen coronavirus</u> Vandaag is in het college wederom een noodverordening met Rib vastgesteld. Dit is de bekrachtiging van wat het kabinet vorige week heeft besloten.• <u>Vooruitblik op onze manier van digitaal vergaderen:</u> Suggestie van de griffier: laten we tot en met de kerst deze manier van vergaderen volhouden. En als het daarna kan over gaan op fysieke vergaderingen. Het Presidium vindt dit een prima afspraak.• <u>Stand van zaken samenwerking met Langedijk</u> Het fusievoorstel is inmiddels naar de Tweede Kamer gestuurd, met een positief advies van de Raad van State. Zoals bekend is het contract met de interim gemeentesecretaris niet opnieuw verlengd. Met Langedijk wordt nu gezocht naar een opvolger voor de volgende fase. De heer Schoemaker attendeert op de motie van GL en D66 die in de Provinciale Staten is aangenomen over het grenzeloos besturen. De griffier zal de motie opvragen en aan de fracties doen toekomen.• BTA https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/Langetermijnagenda Door een vergissing is de BTA pas vanmorgen in het college vastgesteld <u>Naar aanleiding van:</u> Mevrouw Lammerts mist de aangenomen motie over afvalscheiding op deze lijst. Hieraan is nog geen uitvoering gegeven. Het Presidium heeft besloten het twee keer niet te agenderen i.v.m. Corona. Maar de behoefte aan een bijeenkomst is er nog steeds. Het is (te) laat om nog de relatie met de afvalstoffenheffing te leggen. Maar het kan wel meegenomen worden in de harmonisatie van beide gemeenten. De griffier wordt gevraagd een voorstel voor te bereiden. Na een gedachtewisseling over het wel of niet opnemen van moties op de BTA stelt de voorzitter voor om in de driehoek af te | Griffie Agendapunt Griffier |

stemmen of het verstandig is om alle moties in de BTA op te nemen. Waar ligt de verantwoordelijkheid? Een meerderheid van het Presidium vindt het belangrijk dat alle moties worden opgenomen.

- Terugkoppeling werkgroep DIP
Conform afspraak staat dit onderwerp standaard op de agenda, opdat het Presidium meegenomen kan worden in de ontwikkelingen. De heer Schoemaker laat weten dat er voornamelijk is gesproken over de lopende processen. Allen
- Mogelijke onderwerpen voor een forumavond
Volgende week dinsdag is er weer een vergadering de werkgroep DIP. De leden van het Presidium worden gevraagd z.s.m. onderwerpen aan te dragen, opdat in die vergadering een keuze gemaakt kan worden voor een onderwerp voor een Forumavond die begin volgend jaar (indien mogelijk) fysiek wordt georganiseerd. Suggesties zullen per e-mail naar de heer Schoemaker worden gestuurd.
- Jongereengemeenteraad 2021
De heer Feelders laat weten dat de mogelijkheden, in verband met Corona, op een rij gezet zijn en er in de vergadering van de werkgroep aanstaande donderdag een besluit genomen zal worden over het al dan niet doorgaan van de Jongere-gemeenteraad 2021.
- Werkgeverscommissie
Mevrouw Visser laat namens de werkgeverscommissie weten dat de werkgeverscommissie bij de fracties feedback wil ophalen om mee te nemen in het jaargesprek met de griffier. Samen met de werkgeverscommissie van Langedijk zijn ze bezig met de voorbereiding van de invulling van de griffie na de fusie. Een raadsvoorstel hierover volgt op een later moment. De eerder opgestelde functieomschrijving zal wederom worden gebruikt. Wat willen de fracties nog meegeven de werkgeverscommissie bij de voorbereiding van de sollicitatie van de griffier van de nieuwe gemeente? Reacties s.v.p. voor uiterlijk 23 november 2020 per e-mail naar mevrouw Visser; ook wanneer niets wordt aangedragen. Allen
Suggestie van de heer John: wellicht is het interessant om mee te nemen het zeer recente onderzoeksrapport van de raad van openbaar bestuur, over lokale democratie met een paragraaf over de griffie. Dit is ook interessant voor de fracties.
Mevrouw Visser neemt het advies mee naar de werkgeverscommissie. Mw. Visser
- Mededeling van wethouder Fintelman:
Eerder liet wethouder Fintelman weten dat de Stichting Zorgorganisatie NIKO, waarvan hij voorzitter is, onder verscherpt toezicht was geplaatst. Dat is nu opgeheven omdat de inspectie beoordeeld heeft dat dit niet langer nodig is.
- Motie Overlast door snelle boten wordt vanavond aangehouden
De voorzitter laat weten dat hij hiervan (te) laat op de hoogte was en al een andere afspraak had staan. Daarom heeft hij met de heer Van der Starre afgesproken dat motie vanavond niet ter sprake hoeft te komen in de vergadering van de commissie. Het afstemmen van de apv's wil de voorzitter nog voor 1 maart gerealiseerd zien.

04 Conceptagenda raadsvergadering d.d. 24 november 2020

Aan de agenda worden nog toegevoegd:

- Directeur rekenkamer
- Verlengen samenwerking met accountant
- Masterplan Stationsgebied.

Presidium gaat akkoord met deze toevoegingen en de voorliggende agenda.

05 Evaluatie vorige raad d.d. 27 oktober 2020/

Naar aanleiding van de commissie Stad en Ruimte d.d. 3 november jl. wordt feedback gedeeld.

Conclusie: wanneer er bij de start van een vergadering geen overeenstemming over de agenda lijkt te komen, kan de orde van de vergadering van die avond voorop gesteld worden en kan de griffie het onderwerp terugnemen. Op een later moment kan via de griffie en presidium bepaald worden wanneer en in welke vorm het onderwerp behandeld wordt. Is vantevoren al duidelijk dat een onderwerp van de agenda kan, dan dit graag tijdig doorgeven aan de griffie.

De technische avond over de begroting

Conclusie: de voorzitter heeft het goed gedaan. Maar de vergelijking met het programma 2 voor twaalf dient zich aan; veel vragen bleven open staan.

De vorm heeft (nog) niet het gewenste resultaat opgeleverd.

De griffier geeft aan dat het een goede ervaring was en dat de verbeterpunten bekend zijn. Hij zou nog wel een tweede poging willen ondernemen. Wordt tegen die tijd besproken.

Mevrouw Lammerts stelt voor de volgende keer eerst de vragen per hoofdstuk te stellen en dan de antwoorden per hoofdstuk te geven en niet elke keer tussendoor.

Mevrouw Visser zou een volgende keer graag eerder weten hoe het proces verloopt.

Invulling data 'overige' opgenomen in het vergaderschema

Het presidium heeft per mail een overzicht van aanvullende data verzoeken ontvangen. Afsproken wordt:

- 07 december Thema-avond Huiselijk geweld
Bij uitzondering is de thema-avond Huiselijk geweld op een maandag gepland.
- 16 december Thema-avond Parkeren
De vorige avond over dit onderwerp, voor zowel Langedijk als Heerhugowaard, stelde wat teleur. Graag aandacht voor de inhoud.
- Januari 2021 BOT Wonen.

Desgevraagd laat de griffier weten dat een thema eventueel in beslotenheid kan worden opgenomen.

De heer Schoemaker meldt een incident met een nog openstaande microfoon in Langedijk. De griffier zal een signaal afgeven.

Griffier

06 Verlengen samenwerking met accountant

Het contract van de accountant loopt tot en met boekjaar 2020. Nu ligt er een procedurevoorstel voor om het contract met de accountant met een jaar te verlengen, met de vraag of dit naar de agenda van de raad d.d. 24 november kan (kan zowel als bespreek als akkoord stuk). Presidium gaat hiermee akkoord.

07

Rondvraag

Mevrouw Visser vraagt of het mogelijk is de ontvangen Rib's over Jeugd toe te voegen aan de themabijeenkomst over Jeugd die morgen in de agenda staat. Eenzelfde verzoek heeft zij n.a.v. de bespreking van de door D66 geagendeerde ingekomen stukken in de commissievergadering op 3 november. Hier ontbraken de geagendeerde ingekomen stukken. De griffie zal hiervoor zorgen. Mevrouw Visser merkt op dat de vergaderingen van werkgroep harmonisatie werkwijze raad wel in de kalender staan en die van de werkgroep DIP niet. De werkgroep harmonisatie werkwijze raad zal uit de kalender worden gehaald.

08

Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 19.36 uur.